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Kedves Klubtagjaink! 
 

 

Elkészült a 2021. évi Magazinunk, örömmel postázzuk mindazoknak, akik érdeklődnek a 

komondor fajta iránt, részt vesznek a Hungária Komondor Klub életében. 

Mellékelünk hozzá egy példányt a 2020-as készletből is – sajnos év közben nem volt sok 

lehetőségünk a fajta népszerűsítések és klubrendezvények során kiosztani. 

 

A Covid helyzetről írtunk a bevezetőben és éppen ma olvasom, hogy a „nyitás” már a 

napokban megkezdődik – bár a várttól kisebb lépésekben, de bízzunk a következő 

hónapokban. 

Mindemellett, már most tudjuk, hogy a gyulai kiállításunkra az idén sem kerülhet sor, a 

Pálinka Fesztivál ismét elmarad. Megtartjuk viszont a tenyészszemlét a februárban 

alkalmazott módszerrel, időpontra kell majd érkezni ismét. A helyszínről a honlapunkon és 

E-mail-ben fogunk mindenkit értesíteni. 

 

Szintén a honlapon fogjuk közreadni az új tenyésztési programunkat is, a napokban várjuk 

a minisztériumi jóváhagyást. Mivel az elmúlt évben már teszteltük a tervezett bírálati lapot 

és bírálati módszert, remélem nem fog meglepetést okozni senkinek sem. Tervezzük, hogy a 

következő tenyészszemlére több bírót is meghívunk és így véglegesítjük a pontozást és a 

vizsgálati módszereket. 

 

FONTOS, hogy nem elég elhozni a kutyát a tenyészszemlére, hanem fel is kell készíteni az 

ott várható „tömegre” és tesztekre. 

 

Akik már ismerik a teszteket, tudják, hogy extrát nem várunk el a kutyáktól, de azt el kell 

ismerni, hogy kedvenceik szocializálása elkerülhetetlen. A tenyészkutyák között kevesebb 

az olyan, amelyik kiállításokra is eljár, ezért sokuknak már az ismeretlen környezet is 

problémát jelent. A tenyészkutyák általában nem szoktak kirándulni, emberek között sétálni 

sem, ezért az 5-6 idegen ember sem jelent számukra megnyugtató környezetet.  

 

Be kell vallanunk, hogy a komondortól nem azt várjuk, hogy nyugtatni, bátorítani kelljen, ha 

idegen környezetben, idegen emberek és kutyák között van. 

Mindez amellett, hogy továbbra sem cél és elvárás, hogy a komondorunk rontson neki 

mindenkinek, aki a közelében van, legyen az kutya vagy ember. 
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FONTOS továbbá az is, hogy a „csak” tenyészkutyánknak is adjuk meg azt a minimális 

ápolást, ami ahhoz kell, hogy tisztességben éljen. Hiszen nem elég mondogatni, hogy 

szeretjük a komondort, szeretjük a kutyáinkat – jó lenne, ha ez látszana is. Látszana az ápolt 

szőrzetben (lehet ápolt a nyírott szőr, vagy lehet ápolt a kölyköket nevelő szuka szőre is – ha 

gondozzuk), egészséges, magabiztos kutyákban.  

 

Bár még a nyitás híre előtt, de felvetődött, hogy esetleg rendszeresen tartsunk nyílt 

elnökségi-vezetőségi fórumokat kihasználva az internet adta távbeszélgetési lehetőségek 

valamelyik formáját. Az elnökségikre a GoogleMeet videokonferencia szolgáltatást 

használjuk – ki lehetne próbálni azt szélesebb körben is. 

Erről a Facebook oldalon fogunk hírt adni. 

 

Remélem, hogy azért a legfontosabb és legvártabb is minél hamarabb ideér hozzánk és ismét 

kiállításokon, rendezvényeken tudunk találkozni. 

 

 

Vecsés, 2021. április 8. 

 

 

Üdvözlettel 

 

 

 

Vinnai András  

Elnök 

 

 

 


